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Abstract (en)
A U-shaped guide rail (1) is inserted at the bottom edge of a door leaf. A sealing element (2) can be displaced vertically in the rail (1). This element
consists of a profile rail (6) and a band-shaped sealing strip (7) which consists of silicone rubber and is provided with two attachments (16) which
snap into grooves (13) of the profile rail (6). The curved section of the sealing strip (7) between the attachments (16) forms a seal against the floor
when the sealing elements (2) are lowered. The two limbs (19) of the sealing strip (7) which project beyond the attachments (16) lie in a sealing
manner against the side walls (5) of the guide rail (1). This design means that a slender construction and inexpensive manufacture are achieved.
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Abstract (de)
Eine U-förmige Führungsschiene (1) wird am unteren Rand eines Türflügels eingesetzt. In der Schiene (1) ist ein Dichtungskörper (2) vertikal
verschiebbar. Er besteht aus einer Profilschiene (6) und einer bandförmigen Dichtleiste (7) aus Silikongummi. Diese ist mit zwei Ansätzen (16) in
Nuten (13) der Profilschiene (6) eingerastet. Der bogenförmige Abschnitt der Dichtleiste (7) zwischen den Ansätzen (16) dichtet bei abgesenkten
Dichtungskörpern (2) gegen den Fussboden ab. Die beiden die Ansätze (16) überragenden Schenkel (19) der Dichtleiste (7) liegen abdichtend an
den Seitenwänden (5) der Führungsschiene (1) an. Durch diese Ausbildung wird eine schlanke Bauweise und eine preiswerte Herstellung erreicht.
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